

Referat af Bestyrelsesmøde, Afdeling 114

Lokation: Herning Fremads lokaler

Dato: 6. februar 2024. Begyndt kl: 19:00 Endt kl: 20:05

Deltagere: Carl, Niels Jørgen, Ronja, Marianne, Ole (Emma havde meldt forhindret)

1: Efter Jonas' fratrædelse skal der vælges ny referent. Det besluttet at vi finder løsning på næste møde d. 05.03.2024. Dagens referat skrives af Ole.

2: Opfølgning på beplantning. NJ oplyser at vi har planter samt kompostjord til gode. NJ styrer det med Tommy fra Fællesbo. Der er plantet 6 æbletræer.

3: Sikrings-problematikken for de 1-vær. Der er hængt infosedler op i de aktuelle boliger. Dette er imidlertid meget langt fra godkendt at bestyrelsen som betvivler lovligheden heraf. Marianne tager fat i Tommy og kræver handling.

4: Belægnings sten på parkering. NJ oplyser at det er udført og ok.

5: Udendørs belysning. Carl oplyser at der er monteret film med god virkning på deres lampe. Beboere kan kontakte Tommy, som så vil sørge for monteringen. Ole laver notat til opslag på Facebook.

6: Grill og gas er indkøbt og dermed 'ryddede' vi kontoen for 2023. Når grillen er samlet, vil den blive opbevaret i skuret ved glas-containeren. Ole indkøber kæde(r) og lås(e) til tyveri'sikring'.

7: Storskrald er stadig et problem. Derfor laver Carl en plakat som skal beskrive hvad beboerne må stille der.

8: Markvandring og udendørs områder. Tommy vil blive kontaktet med henblik på markvandring. Foreslåede datoer er hhv. 20 og 27 marts. Deltager bliver Marianne, NJ og Carl. Emma må gerne give besked til NJ hvorvidt du kan/vil deltage. Der skal også kigges på om der er behov for dræn eller tjek af eksisterende (hvis der er nogle?) På baggrund af Mariannes og Ronjas uheldige oplevelser pga. vintervejr, kontaktes Tommy med henblik på opstilling af beholder til strøsand. Så har vi mulighed for at reducere risikoen for at ryge på halen på den stejle indkørsel.

9: Opfølgning på det Ole's ref. vedr. ladestandere. Som nævnt var indlæggene fra de tre udbydere alt for kort til at bygge på. Men der laves et oplæg af Ole til afdelingsmødet herom. Vi skal tage temperaturen på beboernes forventning mht. anskaffelse af el-biler. Oplægget lægges på Facebook så beboerne har en mulighed for at komme med input i god tid inden afd-mødet. Det må nok blive en flydende proces som teknologien udvikles.

10: Fondssøgning. Vi besluttede at stoppe det og vi kan tage det op senere hvis vi får behov for at søge tilskud.

11: Carl foreslår at vi skal kunne reducere bestyrelsen til 3 personer. Det var der uenighed om. Carls forslag kommer med begrundelse af den manglende tilslutning/deltagelse fra øvrige beboere. Vi har det som emne til videre diskussion.

12: Emma kontakter Herning Rocker vedr. nabo-billetter.

14: Ole oplever at solcellerne på taget af nr. 7 'hopper' ved blæsevejr. Tommy kontaktes med henblik på at det skal tjekkes.

15. NJ er i dialog med Tommy og kommunen vedr. dårlig skiltning og sikkerhed ved indkørslen. Der arbejdes på større skilt således folk (herunder også taxa) kan finde hertil. Flere har oplevet at taxa kører forgæves rundt i kvarterne omkring os. NJ har også kontaktet taxa og informeret omkring Teglværks Lundens eksistens. Flere melder om utryghed omkring især højresving ind til adressen. NJ presser fortsat på for forbedring. Beskæring og bedre oversigt.